
Zápis ze schůze VK Dubské skály konané dne 17.11.2012 s opravami po 
CVK 

 

Přítomni: O. Cihelna st., O. Cihelna ml., J. Šťastný, V. Heininger, L. Martínek, K. Berndt,  

J. Chrpa, Vladimír Strnad, R. Mikuláš, J. Guttenberg, V. Král, J. Kunzo 

 

Nepřítomni: R. Líbal, Z. Hubka, P. Henke 

 

Návštěva: S. Valda – s CHKO Kokořínsko  

 

Program schůze: 

1. Kontrola zápisu ze dne 18.11.2012  - bez připomínek. 

 

2. Opravy a doplnění adresáře OVK Dubské skály, opravy a doplnění textů v průvodci 

oblasti Dubské skály, provedl O. Cihelna st. – stav trvá. 

 

3. Zjištění stavu skladu Horolezeckého průvodce Dubské skály ve skladu spol. Vod-ka 

a.s. pověřen Hubka Zděnek – stav trvá. Dne 18.6.2012 zjistil stav Cihelna Otto a to 

115 ks skladem. – Otta zjistí, jak je to ve vztahu s Vodkou a Prahou ohledně průvodců. 

každý průvodce prodaný je dobrý. 

 

4. vrtačky, dát dohromady s K. Berndtem podpisy o zápůjčkách. 

 

5. Materiál do skal: 

 

z požadovaných věcí na r.2011 bylo do OVK Dubské skály vydáno 

krabice velká – 20ks  

dobírák – 26ks  

Chemická malta 13ks – K. Berndt dodal 

Stěnový kruh 25ks - K. Berndt dodal 

 

 

z požadovaných věcí na r.2012 bylo do OVK Dubské skály vydáno: 

stěnový kruh – 25ks 

Chemická malta – 12ks 

Vrták 24mm – 2ks 

 

6. požadovaný materiál do Dubských skal pro rok 2012 a nebylo zatím dodáno: 

 

Stěnový  kruh 20ks pozink 

Slaňovací kruh 10ks 

Vytírací kartáč 4ks 

Krabice velká 30ks + doobjednání za rok 2011 – 20ks 

Chemická malta 25ks + brigáda pro rok 2012? 

Vrták 24mm 1ks 

Borhák 30ks 

 

 

 



 

Nový požadavek na rok 2013: 

Stěnový kruh – 50ks –pozink 

Stěnový kruh – 20ks nerez 30 cm délka 

Slaňovací kruh - 30ks – dle výkresů od V. Wolfa – 35cm délka 

Krabice velká - 20ks 

Krabice malá – 20ks 

Pistole Den Braven – 3ks 

Chemická malta - 20ks dle pistole 

 

7. Josef Kunzo dodával do své oblasti ze starých zásob – dá Ottovi seznam vyplněný 

formulář k proplacení DPP do 23.11.20112. 

 Václav Heininger dodával do své oblasti ze starých zásob – dá Ottovi seznam 

vyplněný formulář k proplacení DPP do 23.11.2012. 

Každý ze členů OVK má za povinnost donést výkaz nově provedených prací na další 

schůzi OVK. 

V termínu se tak nestalo, práce nebude za rok 2012 proplacena. 

 

8. Předseda OVK Dubské skály všechny upozornil, že v Praze smí vyzvedávat materiál 

do skal jen K. Berndt, či člen OVK, který bude určen předsedou OVK. – bod trvá. 

 

9. Dotaz na CVK – jsou nějaké slevy na materiál včetně lepidel na nové cesty? – Otta 

zjistí !!! 

Na CVK 24.11.12 bylo sděleno na dotaz, že existují (celkem výrazné) dotace na 

materiál do nově vytvořených cest. Bylo předsedou V. Wolfem přislíbeno, že 

bezprostředně pošle ceník a bude též umístěn na webu. 

 

10. souřadnicový systém VGS84 – Geocaching – naměřené souřadnice polohy skal ve 

formátu VGS84 nebo Geocaching průběžně dodávat Ottovi k zapsání do průvodce a 

na SO" 

11. K dotazu o vyfasování GPS pro OVK bylo slíbeno V. Wolfem, že každá OVK může 

dostat 1ks GPS. – Otta zjistí !!! 

Otto Cihelna opětovně vznesl dotaz a bylo sděleno, že téměř každý vlastní mobil s 

aplikací GPS i přesto budu i nadále požadovat 1 ks GPS pro účely správců. 

 

12. Dotaz na CVK – budou nebo jsou řešeny tabule do oblastí? Zjistí O. Cihelna st. na 

CVK. 

Tato otázka je otevřená a je v jednání. Vypadá to že, každá VK to bude řešit 

individuálně.  

 

13. na jaře připraví Josef Kunzo brigádu ve své oblasti 20.4.2013. Sraz je v 9:00 u 

vodárny v Roklici pod Zlým bratrem. 

K. Berndt se svolil, že pozve své správce z pražské sekce VK. 

Tento termín je i termínem příští schůze. 

 

14. Připomínky, poznámky: 

 

- Josef Kunzo – V Roklici někdo vykácel kus lesa a znehodnotil jej – problém při čištění 

cest, stížnost řešil s příslušným hajným tohoto úseku. 

 



- od Zdenka Strnada ze systému SO chodí správcům skal automatické emaily o 

provedených kontrolách skal, provedené údržbě nebo nově zapsaných cestách v regionu 

Dubské skály". 

 

- Radek Mikuláš – byl osloven ohledně nových, či stávajících cest a zanesení na web 

skalních oblastí. Radek navrhuje, že je to čistě na správci dané oblasti. Přes to 

doporučujeme, aby správci skal, nové standardně nahlášené prvovýstupy průběžně 

zapisovali na SO, v případě dotazů ohledně zapisování cest se obracejte přímo na Zdeňka 

Strnada." 

 

Chceme, aby nové cesty byly vystaveny na webu – musí se vyřešit se Zdeňkem Strnadem. 

Dohodnou případné nevytištění dat pro zájemce, poškozuje to potencionální vydavatele 

průvodců. 

Odpověď, Z.S. na CVK ze dne 24.11.12 je ta, že není možno zabránit kopírování dat a 

případnému tisku. 

 

Karel Berndt donesl výpis z CAO o nových cestách a zeptal se zda jsou cesty schváleny. – 

OVK nepokládá tyto cesty za schválené, pokud už je sami správci skal nevyhodnotili a 

nepředali k zápisu do databáze Ottovi Cihelnovi. Ze samotné publikace v CAO potažmo 

na jakémkoliv webu pro nás vůbec nic nevyplývá, prvovýstupci jsou povinni cesty hlásit 

standardní cestou. 

Otto Cihelna doporučuje všem správcům se touto tématikou zabývat a cesty buď schválit, 

nebo navrhnout jiné řešení. Projednáme na příští OVK. 

 

Přednesl Karel Berndt: CVK vymyslelo zviditelnění ČHS, Jiří Doubrava – požadavek na 

vlepování nálepek ČHS do vrcholových knížek. 

 

Záchranné boxy v oblastech – jaký je požadavek v Dubských skalách? 

V Roklici by mohl být box umístěn na tábořišti u vodárny na zkoušku na návrh 

správce oblasti Josefa Kunza? 

 

Karel Berndt hovořil o nových funkcích v rámci ochrany přírody. 

 

K problému Vlhošť – přečetla se emailová válka, potažmo emailová korespondence k této 

záležitosti. 

 

OVK nedoporučuje (na základě hlasování příslušných správců oblastí) podporu 

nových prvovýstupů v oblasti Vlhošť. Takto to bude i prezentováno směrem 

k Božence Valentové (ČHS). 

 

Zásadní informace projednávané na CVK v Praze 24.11.2012 zašlu po obdržení 

zápisu z jednání, zbytek na CVK 20.4.2012 v Roklici. 


